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Protokoll flort vid styrelsemöte for Haga-Brunnsvikens vänner 2711-00

Närvarande: Lars Sundström, Peter Schantz, Hugo Grimlund, Marianne Lundberg, Sverker
Mich6lsen, Eva Lampel, Ella Öström

§1) Mötet öppnades

§2) Dagordningen godkandes efter vissa justeringar

§3) Protokollen från 28110 samt24l11 gicks igenom och justerades.

§4) Planärenden och remisser:
Peter berättade att SJ och Akademiska hus slutit ett avtal om exploatering av marken noff om
Fysikcentrum. l6y51ag 6' il

Lars distribuerade ettlyttrande från foreningen över MKB for Norra Länken inom Solna och
Stockholm (se bilaga). V lt rattda,f g odkändt-S a v dhlre-{.te.n ,

Lars redogjorde också for en skrivelse från foreningen till Gatu- och fastighetsnämnden i
Stockholm rörande en gång- och cykelforbindelse mellan Norrmalm och Hagaparken. Gatu-
och fastighetskontoret jobbar på ett forslag som är ftirdigt au beskåda i mitten av februari (se

bilaga). Lfih:?odz* jadkå»dtÅ . rlvn'osad, ht* Narr& täy,hz*
Peter nämnde vidare'att en trafikproposition från miljödepartementetängående Bell,ern:e är

på gång. Vänsterpartiet och miljöpartiet vill också vara med. SMTR har återuppstått och
kommit med ett generellt forslag till inriktning och hållning i ett brev till miljödepartementet.
HBV ställer sig också bakom deffa brev (se bilaga).

§5) Programpunkter under våren:
Ella redogjorde for örslag på programpunkter. Först ut är en presentation av Hagaparken av
slottsarkitekten Erik Langlet. Datum kommer snart. En annan punkt enligt planerna är eff
foredrag av Göran Åstrand om kända och okända begravda på Norra kyrkogården.

Vad gäller nya numret av Hagabladet meddelade Sverker att han fortfarande väntar pä
texter. Eventuellt kan nästa nummer utkomma i februari.

I samband med detta visade Peter ett vykort med engelsk text över Ekoparken framtaget av

Anita Lallander. Beslöts att Peter kontaktar Lallander om inköp av vykort för att skickas ut
tillsammans med nästa Hagablad.

Vad gäller Hagadagen uttryckte styrelsen sin forhoppning om att Hans Waldenström än en
gång ska ta hand om planeringen med stöd av bl a Ella.

§6) Övriga frågor:
Ett möte har hållits päHagaForum där FFE, HBV, Solna och Stockholm fanns närvarande dä

Björn Keding presenterade det nya konceptet. Det kommer att bli både krögarverksamhet,
utställningsrum samt programverksamhet.
Beslots att Lars forsöker fä till stånd ett förberedande möte med Zommarin på universitetet

samt von Knorring på Djurgårdsforvaltningen angående samverkan mellan intressenter kring
Brunnsviken. Beslöts att Lars också kontaktar Christian Laine angående detta. Beslöts vidare
att förankra id6n samt utveckla hemsidan forst innan vi går ut till de mindre tilltankta
intressenterna.

Ella presenterade ett remissärende från Vägverket angående E4 mellan Ulriksdal och Kista.
Beslöts att Peter skriver ett remissyttrande.

t

L

L



Ella berättade vidare om att Hagatingshus ska bli kontorslokaler
Ella tackade också for uppvaktningen på fodelsedagen.

§9) Nästa möte beslöts till2l3 kl 18.00 på Idrottshögskolan.

§10) Mötet avslutades med att Sverker visade förslaget till hemsida. Den som vill se det kan
fram till och med vecka 6 studeta det på http://www.ekoparken.a.seihbvhem/tIBVHEM.HTM

vid protokollet justeras
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Marianne Lundberg
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Lars Sundström
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